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R O M Â N I A 
JUDETUL ARAD 

MUNICIPIUL ARAD 
CONSILIUL LOCAL 
M I N U T A  
şedinţei ordinare 

din data de 16.08.2007 
Nr.55.933/19.08.2007 

  
La şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
Municipiului Arad, care a avut loc în data de  16 
august 2007, au fost prezenţi  20 consilieri.  

Au absentat  următorii consilieri: dna Borza 
Rodica, dna Nagy Ghizela şi dl.Manta Florin. 

 Preşedinte de şedinţă a fost domnul consilier 
Dl .Moşneag Ovidiu. 

Au participat:  
-din partea Primăriei Municipiului Arad: 
dl.Gheorghe Falcă, primar, dl.Alexandru Dekany, 
viceprimar,  dl.Bognar Levente, viceprimar, 
dl.Betegh Ladislau, consilier juridic la Serviciul 
Juridic(delegat pentru secretar), dl.Petru Tamaş, 
director executiv, Direcţia Economică, dl.Ioan Ignat, 
director executiv adjunct-Direcţia Tehnică,  dna 

Irina Sterţl, arhitectul-şef al municipiului, dra Ioana Albu, şef Birou Juridic, Contestaţii- Direcţia Venituri, 
dna Claudia Grozavu, şef Serviciu Buget, dl.Teodor Marian, şef Serviciu Investiţii, dna Mirela Iliese, 
consilier la Biroul Societăţi Comerciale, dna Daniela Todinca, consilier juridic la Direcţia Comunicare, dna 
Daniela Andreica, şef Birou Activităţi Culturale şi Sportive, dna Nora Groşan, consilier la Biroul Activităţi 
Culturale şi Sportive, dl.Ovidiu Dragoman, şef Serviciu Fond Locativ,  dl.Valer Mărginean, consilier la 
Biroul Activităţi Culturale şi Sportive, dna Corina Drăghici, purtător de cuvânt al Primăriei Municipiului 
Arad,  dra Monica Czibrik, consilier juridic, dra Mirela Boroica, consilier juridic, dna Florina Ispas, 
consilier, dna Ariana Şontea, consilier, dna Marinela Bejan-referent, dl.Adrian Vărşendan, referent, dna 
Carmen Popa, referent -Serviciul Administraţie Publică Locală. 
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-reprezentanţi ai agenţilor economici de sub 
autoritatea Consiliului Local al Municipiului Arad: 
dl.Radu Torsin–director general al SC Compania de 
Transport Public SA Arad, dl. Aurel Damian- 
director SC RECONS SA, dl.Ioan Covaci-director 
general al  SC Gospodărirea Comunală Arad SA, dna 
Daniela Sabău-director SC TOP SA Arad. 

Alţi participanţi:  
-presa:„Adevărul Arad”- Ştefan Matyaş, 
fotoreporter, „Arad Expres”-Simona Mazăre, 
„Observator”-Anca Păşcuţiu şi Ioan Scripciuc,  
fotoreporter, Irhazi Janos-„Jelen”, „Informaţia 
Aradului”-Nadia Bodran,  „Info TV”-Diana Mariş şi 
cameraman, Cirprian Boiţiu, «Radio 21»şi 
« Evenimentul Zilei », Daniel Albu-West TV şi  

cameraman, Dora Munteanu-AM Press şi « Ziarul de Vest », Isabela Vekas şi cameramanul Lucian Ciobanu-
TV Arad, Ioan Weisl-Rompress. 
-cetăţeni interesaţi, conform Legii nr.52/2003, privind transparenţa decizională în administraţie: dl.Maior 
Liviu (profesor univ.la Universitatea de Vest “Vasile Goldiş”, dl.Bitang Viorel, decanul Facultăţii de 
Educaţie Fizică şi Sport – pentru proiectul de hotărâre privind Studiul de Fezabilitate al obiectivului de 
investiţie”Pistă de Atletism în municipiul Arad”(punctul 10 al ordinii de zi).  

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, prin 
afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 10.08.2007 a Dispoziţiei 
nr.10.718  din 10 august  2007 a Primarului Municipiului Arad, prin comunicarea tuturor reprezentanţilor 
mass-media acreditaţi, în data de 10.08.2007,  a acestei dispoziţii,  cuprinzând data, ora, locul şedinţei şi 
ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens.  

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul, precum şi toţi responsabilii din executiv au 
primit rapoartele  comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 

Convocarea şedinţei s-a asigurat în scris. De asemenea, s-au înmânat fiecărui consilier, în ziua de 
10.08.2007, invitaţia la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, ordinea de zi şi 
documentele înscrise pe ordinea de zi, în format electronic (CD), documente care au fost transmise şi prin 
poştă electronică, în aceeaşi zi. 

Preşedintele de şedinţă, dl Ovidiu Moşneag, constatând că şedinţa este legal constituită, în 
conformitate cu cerinţele prevăzute de lege în ceea ce priveşte organizarea şi desfăşurarea şedinţelor 
Consiliului Local,  a declarat şedinţa deschisă.   
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 La începutul şedinţei, s-a  intonat imnul de stat.  
În continuare, domnul primar a notificat retragerea 
de pe ordinea de zi a următoarelor proiecte de 
hotărâri înscrise pe ordinea de zi la punctele: 7, 14, 
15, 16, 20.  

Domnul consilier Valentin Paul Neamţ a 
solicitat retragerea de pe ordinea de zi a punctului 
10 referitor la  proiectul de hotărâre privind Studiul 
de Fezabilitate al obiectivului de investiţie”Pistă de 
Atletism în municipiul Arad”. 
Propunerea domnului Neamţ a fost aprobată cu 13 
voturi “pentru” retragerea proiectului de hotărâre de 
pe ordinea de zi, 6 voturi “împotriva” retragerii 
(dl.Marian, dl.Costin, dl.Ozarchevici, dl.Vlaicu, 
dl.Huţiu şi dl.Neamţiu G.)  şi 1 “abţinere”(dl.Voicu) 
-20 consilieri prezenţi. 

 
Cu modificările prezentate, domnul primar a supus la vot următoarea  
 

Ordine de zi 
 

1. Informare privind activitatea agenţilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al 
Municipiului Arad desfăşurată în luna august 2007 şi principalele lucrări programate pentru luna 
septembrie  2007. 

2. Proiect de hotărâre privind conferirea unor titluri şi distincţii cu prilejul „Zilelor Aradului”, ediţia 
2007 - initiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate al obiectivului de investiţie 
„Extindere săli de clasă şi sală festivă la Grupul Şcolar Industrial Csiky Gergely”- iniţiativa 
primarului. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de subvenţii pentru acoperirea 
diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad SA - initiativa 
primarului. 

5. Proiect de hotărâre referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune la achiziţionarea 
apartamentului nr. 8, str. Blajului nr.3- iniţiativa primarului.   

6. Proiect de hotărâre privind Studiu de Fezabilitate „Extindere sistem GPS de management al 
traficului pentru parcul auto şi cel de tramvaie aparţinând Companiei de Transport Public Arad” -
iniţiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciilor 
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publice de salubrizare din municipiul Arad - iniţiativa primarului 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad 

nr. 21/2007, privind  criteriile specifice de evaluare pentru atribuirea de finanţări nerambursabile 
proiectelor culturale, sportive, de învăţământ, de tineret şi recreative - iniţiativa primarului. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru realizarea obiectivului de investiţie 
„Reabilitarea liniilor de tramvai pe traseul Biserica Sârbească – Piaţa Arenei (Piaţa Romană) şi pe 
podul Traian din municipiul Arad” - iniţiativa primarului.   

10. Proiect de hotărâre privind Studiu de Fezabilitate al obiectivului de investiţie „Pistă de atletism în 
municipiul Arad” -iniţiativa primarului. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Arad pentru anul 
2007-iniţiativa primarului. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, „Realizare Parc Auto”, 
beneficiar SC Globus International SRL în Arad, CA Vlaicu FN, înscris în CF 64248 Arad şi nr. top 
1421465/6 proiect nr. 1/2007 elaborat de SC Real Contact Grup SRL- iniţiativa primarului.   

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, „Extindere locuinţă regim 
parter”, Arad, str. M Kogălniceanu nr. 10, ap 3, beneficiar Şumăndan Daniel, proiect nr.2/2007,  
elaborat de proiectantul arhitect Mihai I. Tătar- iniţiativa primarului   

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Ansamblu rezidenţial şi de servicii 
- C.A. Vlaicu, nr. 14, beneficiar SC IMAR SA, proiect nr. 37093/2007,  elaborat de SC PROIECT 
SA ARAD– iniţiativa primarului 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Parc logistic, dotări, prestări 
servicii-DN7-DJ CURTICI”, beneficiar SC ACTUAL EXTRA SRL, proiect nr. 8/2007, elaborat de 
B.I.Arh. DARIDA IOAN – iniţiativa primarului 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „NORTH GATE PARK, 
Municipiul Arad- zona industrială Nord”, beneficiar SC GLOBE CODLEA SRL, proiect nr. 8806- 
07 , elaborat de Delta Development GmbH– iniţiativa primarului. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţă 
unifamilială”, beneficiar Hara Antonio, în Arad, str. Orizontului FN, înscris în CF 72387 Arad şi 
nr.top 1471509/4/2, proiect nr. 1/2007,  elaborat de B.I.R. Marinel Alexandru Grigore– iniţiativa 
primarului. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic  de Detaliu „Construirea unei clădiri cu 
destinaţia de locuinţe colective în regim de înălţime D+P+2E+M”, Arad str. Ana Ipătescu, nr.6, 
proiect nr. 33/2006 elaborat de Birou individual de arhitectură Viliga Viorel Cristian– iniţiativa 
primarului 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, “Construire hală de producţie” 
amplasată în Arad, strada Dunării, nr.68, jud.Arad, beneficiar SC Termo Protect SRL Arad, proiect 
nr.42/2006 elaborat de SC ARHITECTURAL CONFORT SRL, arh.R.U.R. Ioan Florian Dobre - 
iniţiativa primarului.   

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal “Ansamblu comercial, servicii si 
locuinţe colective-C.A.Vlaicu nr. 14”, beneficiar SC Europe Logistic SRL, proiect nr. 131/2007, 
elaborat de SC MG BUILDING DESIGN SRL - iniţiativa primarului.   

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Reamenajare Hotel P+4”, 
calea 6 Vânători nr. 2-4, Arad, proiect nr.13/2006, elaborat de BIA Darida Ioan - iniţiativa 
primarului.   

22. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrare a unui număr de şase apartamente cu o 
cameră, situate în Arad, strada Frunzei, nr. 2 - iniţiativa primarului.   

23. Proiect de hotărâre privind atribuirea locuinţei de pe Tarafului nr. 44, ap. 7, familiei Covaci 
Sebastian - iniţiativa primarului. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii septembrie 2006 cu beneficiarii de 
gratuităţi pe mijloacele de transport în comun în Municipiului Arad în conformitate cu prevederile 
Ordinului 290/609/2003 –iniţiativa primarului 

25. Proiect de hotărâre privind unele măsuri privind eficientizarea informării Consiliului Local cu 
privire la activitatea agenţilor economici şi a instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului Local 
- iniţiativa consilierului local Alexandra Braica.   
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26. Diverse. 
Ordine de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

1 
Informare privind activitatea agenţilor economici de sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului 
Arad desfăşurată în luna august 2007 şi principalele lucrări programate pentru luna septembrie  2007 
Consiliul Local  a luat la cunoştinţă. 

2 
Proiect de hotărâre privind conferirea unor titluri şi distincţii cu prilejul  

„Zilelor Aradului”,  ediţia 2007 
Comisia nr. 2 a propus următorul amendament: completarea listei celor propuşi cu domnul Kovach 
Geza, doctor în istorie,  conferirea titlului de excelenţă post-mortem  şi domnul Radu Dinulescu, 
regizor, director al Teatrului de Marionete Arad.  
Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

Propunerile din proiectul de hotărâre s-au 
votat secret. Membrii comisiei de validare 
au distribuit buletinele de vot, s-a 
îndeplinit procedura votării, numărării 
voturilor. 
(n.n. până la anunţarea rezultatului 
votului, s-au dezbătut  în continuare 
următoarele puncte înscrise pe ordinea de 
zi). 
S-a revenit la acest punct, s-a anunţat 
rezultatul votului,  toţi cei propuşi 
întrunind majoritatea cerută de lege, votul 
secret fiind individual, pentru fiecare 
propunere. 
 

S-a adoptat Hotărârea nr. 212 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu unanimitate de voturi-
20 consilieri prezenţi.  

3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate al obiectivului de investiţie  

„Extindere săli de clasă şi sală festivă la Grupul Şcolar Industrial Csiky Gergely” 
A fost adoptată Hotărârea nr.213 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată 
de executiv, cu unanimitate de voturi. – 20 consilieri prezenţi. 

4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de subvenţii pentru acoperirea 

diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad SA 
S-a adoptat Hotărârea nr. 214 a Consiliului local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.   

5 
Proiect de hotărâre referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune la achiziţionarea 

apartamentului nr. 8, str. Blajului nr.3 
 S-a adoptat Hotărârea nr.215 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 19 voturi “pentru” şi 1 “abţinere” (dl.Neamţ).-20 consilieri prezenţi. 

6 
Proiect de hotărâre privind Studiu de Fezabilitate „Extindere sistem GPS de management al traficului 

pentru parcul auto şi cel de tramvaie aparţinând Companiei de Transport Public Arad” 
S-a adoptat Hotărârea nr. 216 a Consiliului local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi “pentru” şi 2 “abţineri”(dl.Popa şi dl.Edeleni)-(20 consilieri prezenţi).  



Minuta şedintei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 16 08 2007 6

7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciilor 

publice de salubrizare din municipiul Arad 
Retras de pe ordinea de zi.  

8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad 
nr. 21/2007, privind  criteriile specifice de evaluare pentru atribuirea de finanţări nerambursabile 

proiectelor culturale, sportive, de învăţământ, de tineret şi recreative 
Au fost retrase amendamentele formulate de către comisii. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 217 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru realizarea obiectivului de investiţie 
„Reabilitarea liniilor de tramvai pe traseul Biserica Sârbească – Piaţa Arenei (Piaţa Romană)  

şi pe podul Traian din municipiul Arad 
S-a adoptat Hotărârea nr. 218 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

10 
Proiect de hotărâre privind Studiu de Fezabilitate al obiectivului de investiţie  

„Pistă de atletism în municipiul Arad” 
Retras de pe ordinea de zi.  

11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Arad pentru 2007 

Domnul consilier Ovidiu Marian a 
formulat următorul amendament:  
1.“Ca urmare a apariţiei în Monitorul 
Oficial nr.545 din 9 august 2007 a HGR 
896, propunem majorarea cu de 2.000 mii 
lei a “Sumelor defalcate din taxa pe 
valoarea adăugată pentru sistemele 
centralizate de producere şi distribuţie a 
energiei termice” şi cu aceeaşi sumă a 
obiectivului de investiţii aprobat la 
capitolul 81.02 -“Combustibili şi energie”, 
“Modernizare reţele termice etapa a II-
a”. 

2.“Se aprobă diminuarea cu suma de 28 mii lei a creditelor bugetare aprobate la capitolul 67.02, 
subcapitolul “Baze sportive”, pe obiecte de inventar şi introducerea în Lista de investiţii cu 
finanţare din bugetul local, cu aceeaşi sumă, a obiectivului “Amenajare teren de fotbal pentru 
antrenament-Şega”. 
3.“Poziţiile B1 şi C6 din Lista de investiţii cu finanţare din bugetul local se unifică într-o singură 
poziţie cu denumirea “Achiziţie, montare, împrejmuire locuri de joacă”, cu suma de 1.188 mii lei. 
4.”La articolul 2 din hotărâre, alineatul b) va avea următorul text: “Cu influenţele aprobate pentru 
Serviciul Public Direcţia de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară  se modifică în mod corespunzător 
Bugetul acestei instituţii  pentru anul 2007”.  
5.-Se introduce litera c) cu următorul conţinut: “Preşedintele de şedinţă va contrasemna anexele cu 
influenţele asupra bugetelor enumerate la literele a) şi b)”. 
Amendamentul a fost aprobat cu 17 voturi “pentru” şi 3 “abţineri”(dl.Edeleni, dl.Curta, dna 
Braica)-20 consilieri prezenţi. 
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S-a adoptat, în ansamblu, Hotărârea nr. 219 a Consiliului Local al Municipiului Arad, cu 18 voturi 
“pentru” şi 2 “abţineri”(dl.Edeleni şi dl.Curta)-20 consilieri prezenţi.  

12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, „Realizare Parc Auto”, 

beneficiar SC Globus International SRL în Arad, CA Vlaicu FN, înscris în CF 64248 Arad şi nr. top 
1421465/6,   proiect nr. 1/2007,  elaborat de SC Real Contact Grup SRL 

S-a adoptat Hotărârea nr. 220 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi. 

13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, „Extindere locuinţă regim 
parter”, Arad, str. M Kogălniceanu nr. 10, ap 3, beneficiar Şumăndan Daniel, proiect nr.2/2007,   

elaborat de proiectantul arhitect Mihai I. Tătar 
S-a adoptat Hotărârea nr. 221 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi. 

14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Ansamblu rezidenţial şi de servicii - 

C.A. Vlaicu, nr. 14, beneficiar SC IMAR SA, proiect nr. 37093/2007,   
elaborat de SC PROIECT SA ARAD 

Retras de pe ordinea de zi. 
15 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Parc logistic, dotări, prestări 
servicii-DN7-DJ CURTICI”, beneficiar SC ACTUAL EXTRA SRL, proiect nr. 8/2007,  

elaborat de B.I.Arh. DARIDA IOAN 
Retras de pe ordinea de zi. 

16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „NORTH GATE PARK, Municipiul 

Arad- zona industrială Nord”, beneficiar SC GLOBE CODLEA SRL, proiect nr. 8806- 07,  
elaborat de Delta Development GmbH 

Retars de pe ordinea de zi. 
17 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuinţă 
unifamilială”, beneficiar Hara Antonio, în Arad, str. Orizontului FN, înscris în CF 72387 Arad şi 

nr.top 1471509/4/2, proiect nr. 1/2007,  elaborat de B.I.R. Marinel Alexandru Grigore 
S-a adoptat Hotărârea nr.222 a Consiliului Local, în varianta prezentată de executiv, cu unaimitate 
de voturi-20 consilieri prezenţi. 

18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic  de Detaliu „Construirea unei clădiri cu 

destinaţia de locuinţe colective în regim de înălţime D+P+2E+M”, Arad str. Ana Ipătescu, nr.6, proiect 
nr. 33/2006 elaborat de Birou individual de arhitectură Viliga Viorel Cristian 

S-a adoptat Hotărârea nr. 223 a Consiliului Local, în varianta prezentată de executiv, cu 
unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi. 

19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu, “Construire hală de producţie” 
amplasată în Arad, strada Dunării, nr.68, jud.Arad, beneficiar SC Termo Protect SRL Arad, proiect 

nr.42/2006 elaborat de SC ARHITECTURAL CONFORT SRL, arh.R.U.R. Ioan Florian Dobre 
S-a adoptat Hotărârea nr. 224 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de executiv, 
cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal “Ansamblu comercial, servicii si 

locuinţe colective-C.A.Vlaicu nr. 14”, beneficiar SC Europe Logistic SRL, proiect nr. 131/2007,  
elaborat de SC MG BUILDING DESIGN SRL 
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Retras de pe ordinea de zi.  
21 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Reamenajare Hotel P+4”, calea 
6 Vânători nr. 2-4, Arad, proiect nr.13/2006, elaborat de BIA Darida Ioan 

S-a adoptată Hotărârea nr.225 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de executiv, 
cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

22 
Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrare a unui număr de şase apartamente cu o 

cameră, situate în Arad, strada Frunzei, nr. 2 
S-a adoptat Hotărârea nr.226 a Consiliului Local al Municipiului Arad,  în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

23 
Proiect de hotărâre privind atribuirea locuinţei de pe Tarafului nr. 44, ap. 7, familiei Covaci Sebastian 
S-a adoptat Hotărârea nr.227 a Consiliului Local al Municipiului Arad,  în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii septembrie 2006 cu beneficiarii de 

gratuităţi pe mijloacele de transport în comun în Municipiului Arad în conformitate cu prevederile 
Ordinului 290/609/2003 

S-a adoptat Hotărârea nr.228 a Consiliului Local al Municipiului Arad,  în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-20 consilieri prezenţi.  

25 
Proiect de hotărâre privind unele măsuri privind eficientizarea informării Consiliului Local cu privire 

la activitatea agenţilor economici şi a instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului Local 
Proiectul de hotărâre a fost respins. S-au înregistrat următoarele voturi:7 voturi pentru proiectul de 
hotărâre (dna Braica, dl.Dolha, dl.Edeleni, dl.Curta, dl.Voicu, dl.Popa, dl.Moisescu), 6 voturi 
împotrivă(dl.Costin, dl.Vlaicu, dl.Huţiu, dl.Marian, dl.Ozarchevici, dl.Neamţiu G.) şi 7 abţineri 
(dl.Cziszter, dl.Tusz, dl.Neamţ V, dna Cismaş, dl.Schill, dl.Moşneag, dl.Pădurean).- 20 consilieri 
prezenţi.  

26 
Diverse 

 
1. 

 
Dl.Bognar L:-Referitor la “Monografia 
Aradului”, realizată conform programului 
nostru de protejare a monumentelor, în 
care suntem în colaborare cu Organizaţia 
“AVEC”, am căutat să scoatem acest 
instrument de sensibilizare privind 
monumentele istorice din Arad. Probabil 
că solicitarea deja este destul de mare, 
probabil o să mai trebuiască să scoatem 
încă o ediţie vis a vis de aceste, să zicem, 
monumente pe care le avem şi trebuie să 
păstrăm şi pentru generaţia viitoare, pentru 
anii care vin după noi. Mulţumesc 

2 
Dl. Dolha I: -Domnule preşedinte, pe străzile Bogdan Voievod şi Meşterul Manole, în Gai, sunt  
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multe guri de cămin care nu au capace. În 
zonă sunt foarte mulţi copii şi este 
pericolul de a se  
întâmpla o nenorocire acolo. Aş dori să se 
ia măsuri şi să pună,  nu ştiu cine, în 
sarcina cui cade, să se ia măsuri şi să se 
reglementeze acolo problemele.  
Dl. Moşneag O: -Da o să şi  primiţi, 
probabil şi un răspuns cu ceea ce s-a 
realizat.  
Dl. Dolha I:- Da, domnule preşedinte, da. 
Mulţumesc. Să se realizeze prima dată! 
Răspunsul este mai puţin important, 
lucrarea este importantă! 

3 
Dl. Tusz F:-Mai spun încă o stradă- 
Hunedoarei–şi acolo lipseşte un capac. 
Problema mea este următoarea: dacă noi 
luăm nişte hotărâri foarte pertinente şi 
foarte bune, de ce nu le  respectăm? Şi 
când începem să le respectăm? Iau în 
ordine,  taximetrele parchează peste tot sau 
dacă este un loc desemnat, sunt doar  
câteva locuri, sigur că sunt depăşite şi 
creează nişte dopuri, nu trebuie să le 
enumărăm unde: Piaţa Mihai Viteazul, 
Teatru şi în alte locuri! 

4 
Dl. Tusz F:A doua problemă – Dacă există 
maşina care ridică autoturismele  parcate  

ilegal sau cele părăsite? Când intră în funcţiune să muncească?  
5 

Dl. Tusz F: Şi ultima – tirurile cu care am făcut nişte amânări, nu ştiu de câte ori, totuşi, parchează 
sau garează, de exemplu, pe Brumărel, din două în două săptămâni 2, 3 zile. Nu poţi să treci, este 
pericol de accidentări, că vizibilitate nu este pe stradă. Mulţumesc.  
Dl. Moşneag O: -Da. Vă mulţumesc. Aşteptăm şi noi cu nerăbdare Poliţia să treacă la Consiliul 
Local şi atunci vom putea într-adevăr, să ne ocupăm de aceste probleme. Doamna Braica, vă rog!! 

6 
Dna Braica A: - Eu am vrut să întreb despre 
PUG, ce se mai întâmplă cu PUG-ul? Anul acesta 
nu a mai fost prelungit. Mai este valabil? Care 
este situaţia cu el? În Comisia de Urbanism ţin 
minte că am tot solicitat să ni se spună care este 
stadiul lucrărilor. Nu mai cunosc noutăţi în acest 
sens şi cred că ar fi oportun de ştiut ... 
Dl. Moşneag O:-Am înţeles că este la 
transparenţă.  
Dna Braica A: - Mulţumesc.   
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7 
Dna Braica A: Cred că şi domnul primar, poate,  m-ar putea sprijini în acest sens, că stă, oarecum, 
în vecinătate, cred că strada Octavian Goga, partea între Mărăşeşti şi Horia, ar trebui făcută cu sens 
unic, pentru că s-a marcat parcarea pe o parte şi nu pot circula două maşini. Cred că pentru Comisia 
de Circulaţie ar trebui avut în vedere acest lucru. Şi aş dori ca executivul să mă anunţe când sunt 
aceste şedinţe pentru că aş vrea să particip, data trecută am avut câteva propuneri, nu mai ştiu nimic 
de soarta lor. Aş vrea să se consemneze acest lucru. Mulţumesc.  
Dl. Moşneag O:-Credeţi-mă că şi eu am dorit să particip, dacă nici noi care suntem la putere nu am 
putut participa, îmi pare rău. 

8 
Dl. Voicu E:-Două probleme. Am mai spus o dată, apropo de Comisia de Sistematizare, din Piaţa 
Spitalului, când o iei la dreapta spre Spitalul Judeţean, ar trebui pus un verde intermitent de intrare, 
pentru că este ridicol să stai să o iei la dreapta când, de fapt, nu încurci pe nimeni. Deci, vă rog 
frumos, să vedeţi situaţia de acolo. Nu, eu am intrat pe roşu, dar nu aceasta este problema.  

9 

 

Dl.Voicu E: Cea mai mare problemă pe care am discutat-o 
cu unii cetăţeni în aceste zile, deşi nu pare de Consiliul 
Local, dar cred că ar trebui să luăm un pic de atitudine, 
este ce se întâmplă cu alimentarea de energie electrică în 
municipiu. Atât de multe întreruperi sunt în toate zonele în 
acest moment, atât de multe aparate electrice, electronice, 
sisteme informatice, sunt periclitate, încât cred că suntem 
prea pasivi faţă de o situaţie pe care considerăm că nu este 
a noastră. Aş vrea să vă spun că este a noastră şi dacă ar 
trebui să-i facem domnului prefect, care se ocupă de toate,  

o scrisoare, eu aş propune, în numele cetăţenilor pe care îi reprezentăm din municipiu,  să-i spunem,  
chiar dacă nu este descentralizată şi este privatizată această companie, ar trebui puţin trasă la 
răspundere chiar la nivel guvernamental sau la nu ştiu ce nivel, pentru că nu este normal ce se 
întâmplă la ora actuală după atâta timp. Deci, sunt calculatoare care au căzut, sunt sisteme electrice 
acasă, sunt televizoare care s-au stricat, oamenii mă tot întreabă, eu le-am spus să-i dea în judecată, 
dar nu este, cred, cea mai bună soluţie. Cea mai bună soluţie este ca, totuşi, să formăm o voce 
comună împotriva unei situaţii, care este inadmisibilă. Eu nu cred că italienii au aceeaşi situaţie în 
Italia, acolo unde fac faţă, faţă de Arad. Deci, acelaşi patronat nu cred că trebuie să aibă două tipuri 
de comportament.  

Dl. Dekany T: - La prima solicitare, ştiţi 
că se va discuta în Comisia de 
sistematizare a circulaţiei, al cărui 
preşedinte aţi fost, cu semaforul, iar partea 
cu alimentarea electrică, Prefectura, cu 
părere de rău, nu are nici o problemă cu o 
societate… 
Dl. Voicu E: - Dar cine are, atunci?  
Dl. Dekany T: - Acum, eu îmi spun 
punctul meu de vedere. Ştiu că aveţi alt 
punct de vedere.  
Dl. primar: - Prefectura are!  
Dl. Dekany T: - Deci, este o societate 
privată, într-adevăr, noi am luat legătura…. 
 

Dl. primar: - Serviciul Public cu Statul Român – 40% 
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Dl. Dekany T: -Da. Dar nicidecum în subordinea Prefecturii!  
Dl. Voicu E:-Domnule viceprimar, dacă ar fi deservit fabrica mea, nu aş fi apelat la dumneavoastră. 
Eu vorbesc de relaţiile cu cetăţenii, care sunt mai puţin capabili să aibă relaţii cu astfel de instituţii. 
Eu vreau să vă spun că ne luptăm cu morile apei şi văd că ridicăm din umeri cu nonşalanţă de ani de 
zile. Eu nu vreau să spun că este... 
Dl. Dekany T:-Câte adrese aţi făcut dumneavaostră în mandatul trecut către ei?  
Dl. Voicu E: - Dacă mă lăsaţi să termin, vă şi spun! 
Dl. Dekany T:-Vă las! Dar eu vorbeam acum! 
Dl. Voicu E:-Dar nu m-aţi lăsat! Nu, nu,  eu vorbeam! Şi am ţinere bună de minte! Deci, eu nu am 
spus că este o soluţie care este cauzată de actuala conducere a Prefecturii sau a judeţului. Este o 
treabă care nu s-a rezolvat. Eu vreau să vă spun că a trecut atâta timp, apropo de mandatul trecut, să 
ştiţi că am avut discuţii cu ei, îmi pare foarte rău, dar chiar nu ştiţi şi, în afară de promisiuni, nu 
avem nimic, iar eu nu pot să le tot spun oamenilor, după atâţia ani de zile, că o dată, nu ştiu când, se 
va întîmpla o minune. Pentru că la ora actuală,  cu ceea ce se întâmplă în oraş, cred că numai o 
minune poate să salveze situaţia! 

10 
Dl. Popa D:-Da. Mulţumesc. Două lucruri 
sesizate. Unul văzut pe viu şi de mine, 
celălalt nu. Încep cu cel pe care l-am văzut 
şi eu. La urcarea după cetate, în stânga, la 
urcarea pe pod, este breteaua aceea  şi se 
coboară pe acea centură care o ia în 
dreapta. Acolo, coborând în dreapta, în 
partea stângă, vezi o mulţime de 
depozitări, să le spun în ghilimele. Fiecare 
aruncă ce vrea acolo. Stiţi că aveţi de gând 
ceva,  s-a întreprins ceva sau ce se 
întâmplă acolo? Este o primă întrebare. Şi 
dacă puteţi să-mi răspundeţi, nici o 
problemă, dacă nu,  rămâne pentru altă 
dată, dar asta este întrebarea şi aşa stau 
lucrurile. 

11 
Dl.Popa D: A doua, nevăzută de mine, întrebare – dacă este adevărat că recent, nu ştiu ce înseamnă 
aceasta, dar de curând să zicem, altă formulare, pentru folosirea unui sinonim, domnul primar şi-a 
cumpărat mobilier de aproximativ 1 miliard de lei? Dacă da, să ne spună! Dacă nu.. nu, la birou! 
Acasă nu întreb, acasă nu am fost şi nici nu mă duc! Acasă nu întreb! Deci, la biroul primarului.  
Dl.primar:-Cel mai uşor,  vă invit acum,  după şedinţă şi veţi vedea! Ca să fie... 
Dl.Popa D:-Deci, răspunsul este da sau nu?  
Dl.primar:-Anul acesta nu a cumpărat Primăria mobilier. Anul trecut a cumpărat Primăria 
mobilier, pentru toată Primăria, inclusiv pentru Biroul Primarului. Cifra aceea de 1 miliard, nu ştiu 
cine v-a spus-o, dar cel mai indicat şi cel mai uşor este o vizită la birou şi se rezolvă problema 
aceasta. Mai mult de atât, dacă-mi daţi voie, vă şi spun că presa a fost deja, staţi liniştiţi, de Zilele 
Aradului, din 22, chiar va exista perioada „porţilor deschise”, această sală, biroul primarului va fi 
vizitat de către toţi cetăţenii care doresc să vină la birou. În sala 70, unde vedeţi că am făcut eforturi 
pentru a crea o altă imagine,  ceea ce se poate pe jos, pentru că partea de  sus este la avizat la 
monumente. Este studiul care este la monumente, pentru că vine vremea să modernizăm şi sus, vor 
exista aici două videoproiectoare, care vor prezenta anumite imagini despre Arad, în data de 22, ora 
11,00. 
Dl. Popa D: - Mulţumesc. Am primit răspunsul. Mai departe eu nu fac investigaţii.  
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12 
Dl.Schill G:-Eu mă bucur că avem un 
primar de miliarde, cu un cabinet atât de 
valoros, dar fondurile care s-au cheltuit, se 
pot da informaţii, cred, de la contabilitate, 
cu exactitate, să le ştim. 
Sunt câteva probleme pe care aş vrea să le 
menţionez. Aş vrea să solicit o chestiune 
importantă din partea Primăriei – să se 
rezolve cumva situaţia aglomeraţiei foarte 
mari de pe podul de la ştrand, unde, astăzi, 
era o coadă de maşini până la patinoar, 
aproape. Acolo este o treabă care trebuie 
reglată, deoarece trec 5, 6 maşini şi se 
opreşte culoarea verde, iar apoi maşinile nu 
mai pot circula. Se staţionează pe pod, se simte cum mişcă de multe ori. Şi eu cred că este o treabă 
foarte importantă  să se dea drumul să circule mai multe maşini din partea dinspre pod înspre Piaţa 
Moise Nicoară. 

13 
Una din problemele de capace, care a mai fost prezentată şi am dat şi în scris, este un capac lipsă de 
un an de zile chiar în colţ de stradă şi chiar foarte periculos, atât pentru copii, cât şi pentru orice 
autoturism, de pe strada Griviţei, colţ cu strada Căpitan Ignat. Este un capac de mult timp lipsă şi 
am mai solicitat acest lucru!  

14 
Aş dori să se vadă, într-adevăr şi o susţin pe colega mea, de la problema de data trecută pe care a 
ridicat-o, de sens unic pe strada Mătăsari, deoarece este lipsă de vizibilitate, la ieşire, când se iese 
dinspre Kaufland, acum şi se vine dinspre Calea Victoriei, în stânga nu ai vizibilitate absolut deloc 
şi acolo este un pericol de accidente în permanenţă. Şi aş dori să rog să se introducă sensul unic cât 
mai repede.  

15 
Aş ruga să se vadă despre problema ridicată de mai demult şi nu se rezolvă, cu nişte gropi foarte 
mari pe strada Episcopiei, nişte gropi chiar foarte mari în faţa băncii de pe strada Episcopiei şi la 
intersecţie, în plină intersecţie s-a surpat acum asfaltul şi este o groapă la Eminescu, colţ cu 
Episcopiei.  Cred că sunt lucruri destul de mici, dar foarte importante, ca să se rezolve. Vă 
mulţumesc.  
Şi să nu uităm un lucru – mă bucur că a început să se rezolve  buruienarul acela mare şi tufişurile de 
pe malul Mureşului la podul de bărci, când se intră pe partea stângă şi poate şi pe dreapta, să se dea 
un aspect la fel de important şi de frumos.  
Dl.Moşneag O:-Vă mulţumesc, domnule coleg. Vreau o propunere constructivă. Propun, de „Zilele 
Aradului”,  să avem ca loc al focului de artificii Tricoul Roşu, unde se demolează într-o splendoare 
totală, cu praful care rezultă de acolo, cred că va fi extraordinar de frumos cum va arăta dacă vom 
face focul de artificii acolo.  Şi dacă mai scoate şi vreo 5,6 maşini aşa de 24 de tone, care transportă 
molozul şi nu sunt acoperite, va fi extraordinar.  

16 
Dl.Dolha I:- Domnule preşedinte, aş avea o propunere, la Băile „Sănătatea”, acolo pentru un 
semafor – când ieşi din Cartierul Gai îţi trebuie 10 sau 15 minute ca să intri în şosea. La Bidi,  
acolo! Este mănăstirea, sunt atâtea întreprinderi şi este foarte circulat drumul acela acolo. De multe 
ori stai foarte mult acolo până intri în intersecţie.  
Dl.Moşneag O: -Am înţeles că există un proiect în viitorul apropiat,  aşa că… 
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Dl.Dolha I: -Am înţeles că nu este prevăzut în proiect.   
Dna Braica A: - Dar semafoarele se fac de dragul primarului. Putem să mai propunem nişte 
semafoare! Pe Victoriei am propus şi eu data trecută.  
Dl.Dekany T:-Câte vreţi?  
Dl.Moşneag O:-Înseamnă că nu-l iubiţi prea mult pe primar! Bine,  acestea fiind spuse, vă 
mulţumesc şi consider încheiată şedinţa de astăzi. La revedere.  
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